
Referat fra møte i FAU-Giske Ungdomsskole  
 
Dato: 20.11.2023  
 
Sted: Personalrommet, Giske  
 
Tid: 19:00 – 20:30  
 
Tilstede: Cecilie Ersdal, Lene Brekka, Anna Sirevåg Tysdal, Kristin Lervik, Eirik Hansen og 
Jonathan Sunnarvik, Anne-Siri Sævareid, Ruben Zeiler 
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Informasjon fra rektor 

- Det går bra, og det er god trivsel i lærerstaben.  

- Gode resultater på nasjonale prøver, syv skalapoeng opp i regning 

og åtte opp i lesing på 9.trinn. Dette er langt over 

landsgjennomsnittet.  

- Få elevsaker, og ingen saker vedrørende hærverk.   

- Ny generasjon lærere, hvor lærerne er veldig gode på relasjoner. 

Dette er viktig for rektor, at lærerne dyrker gode relasjoner til 

elevene sine.  

- Elevundersøkelsen er ferdig. Sammenligningsgrunnlaget vil 

foreligge til neste FAU møte i februar.  

- Det går ut invitasjon til foreldreundersøkelse i disse dager. En 

foresatt får tilsendt undersøkelsen. Håpet er at svarprosenten er 

godt over 50 %, for å kunne hente ut kvalitative data fra 

undersøkelsen.  

- Det er delte meninger i FAU styret om vurdering eller karakterer. 

Det er kun 10.klasse som får karakterer underveis, imens 8. og 9. 

trinn får fremovermelding og karakterer til jul og sommer. Når 10. 

går ut av Giske til sommeren, blir de siste årskull som får 

karakterer underveis. Fra skolens side ønskes det ikke karakterer 

underveis, men de får faglige tilbakemeldinger.  

- FAU styret er også delt hva gjelder mengden lekser som gis fra 

skolens side. Noen ønsker mer lekser, andre er fornøyd med at 

leksemengden er slik en er i dag. Uavhengig av dette, skal lekser 

som blir gitt følges opp av lærer på skolen. Læringsmål og tema for 

undervisningen ligger tilgjengelig på skolens sider, for de foresatte 

som ønsker å følge undervisning tettere opp på hjemmebane.  

Eirik 
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Håndballturneringen  
 

- Håndballturneringen var svært vellykket, i år som i fjor. Det var 

svært god stemning, og populariteten brer seg ut over 

skolekretsen. Det var ingen større utfordringer å løse underveis.  

Kristin 



- Neste år blir det innskrenkning på tidsrommet hvor plakater kan 

henges opp, slik at alt er klart til turneringsstart.  

- Økonomisk sett har turneringen enda bedre resultat enn i fjor. De 

siste regninger er innkommet, slik at regnskapet kan legges frem til 

neste møte.  

- DJ er klar for de neste to årene.  

- Det var elever som hadde meldt at det var spillere som ble tilskuer 

i fire av frem kamper, på tross av et ønske om å spille. En elev var 

tilskuer fra kl 0830 til 1800, og det opplevdes veldig kjipt. En 

gjenganger på flere lag, var at gode spillere var på banen og spilte 

majoriteten av kampene. Det er samhold turneringen handler om 

og det sosiale skal stå i fokus. Til neste år vil lagledere få støtte til 

lagsoppsett fra FAU. Fair-play vil bli beskrevet i skriv til lagledere. 

Dette for å sikre at alle blir inkludert og får spilletid.  

- Det foreslås at FAU sender ut påminnelse til klassekontaktene om 

arrangementet til klassekontaktene neste år, gjerne tre ukers tid 

før turneringen. Klassekontaktene kaller da inn til dugnad for 

elever/foresatte for å lage kostymer og plakater. Forlaget ble bifalt 

av styret. 

- Forslag om Fair play pris til neste år ble bifalt av styret. 

- Neste års håndballturnering er lørdag 02.11.24. 
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Juleball 

- Juleballet i år blir noe dyrere enn foregående år. Dette skyldes 

generell prisøkning, med følgende krav om dekning for utgiftene. 

Blant annet har merkostnad for lokalet beløpt seg på 3000 kr, 

knyttet til leie og klargjøring av lokalet.  

- Miljøpersonellet er med på arrangementet, sammen med 

representanter fra ledelsen.  

- Ellers har arrangør god kontroll, og informasjon om ballet er sendt 

ut i dag.  

Lene 
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Tema vintermøte 
- Politiet kommer og gjennomfører informasjonsmøte for foreldre. 

Det blir en gjennomføring, og Eirik tar forbindelse med politiet for 

å avklare dato. Forslag til dato som kan passe er tirsdag 13.02.24. 

Eirik 
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Datoer for neste års FAU møter 
 

- Datoer for styremøte etter jul blir mandag 05.02.24 og 08.04.24. 

 

Cecilie 
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Eventuelt 

- Gjenglemte gjenstander fra turneringen, leveres til skolen ved 
rektor. Kristin sjekker opp status på dette.  

Kristin 

 


